

图纸名称：18mm广角镜头18-WA2说明书
 物料编号：18-WA2-P001
 材 质：108g双铜纸
 表面处理：光油
 展开尺寸：672x56mm
 成型尺寸：56x56mm

说明书正面：

Instructions
18mm Wide Angle Mobile Phone Lens 18-WA2

Know the Product
Lens Front and Rear Covers in one Unit

Attach the Lens onto the Lens Mount Adapter
Detach Attach Lens Mount Adapter

Attach the Lens onto the Mobile Phone Protective Case
Detach Attach Mobile Phone Protective Case

Attach the Lens onto the Lens Clip Adapter
Attach Detach Mobile Lens Clip Adapter

Operation
1. Attach and remove the Lens
Purchase a suitable SIRUI Mobile Phone Lens Mount Adapter, Protective Case or Mobile Lens Clip Adapter for your mobile phone, and attach or detach the Lens as the figure shows.
2. Lens Maintenance
Please use a dedicated cloth to wipe the lens clean. Dip an appropriate amount of alcohol with the cloth and wipe the lens, and the effect will be better.
Notes:
a. Lens with dust will lead to poor images, and please clean the lens prior to each use.
b. DO NOT use other objects to clean the lens, otherwise the glass coating may be scratched or damaged.
Specifications are subject to change without notice.

Product	18mm Wide Angle Mobile Phone Lens (Black / Blue / Red)
Model	18-WA2 (K / B / R)
Compatible Device	iPhone and most Android system mobile phones, iPad, mini and other tablets with Cameras.
Compatible Range of Protective Case	Protective Cases with thickness less than 2mm, can be attached to the iPhone series and at least 95% of Android System mobile phones for normal use of the auxiliary lens without vignetting.
Shooting Angle	About 100°

Equivalent Focal Length	18mm
Lens Structure	6 elements in 5 groups
Optical Distortion	Less than 3%
Resolution	Center: 500 lp/mm Surrounding: 300 lp/mm
Weight	33g/0.073lbs (without covers)

1 year warranty
Model Number: _____
Purchase Date: _____
Serial Number: _____
Seller (stamp): _____
Tel: _____
Address: _____

Note:
1. SIRUI warrants that your purchase is free from defects in materials and workmanship under normal use during the Limited Warranty period.
2. The warranty period is 1 year and starts from the original date of purchase on your sales receipt.
3. This warranty is only valid when product is purchased from an authorized SIRUI dealer. If service is required, please include a copy of the sales receipt and this warranty card with an explanation of the problem.
4. Call or email with questions or problems before sending product for repair. The product or defective parts may be sent through a local authorized SIRUI dealer or directly to the SIRUI distributor/service center indicated on this warranty card. This warranty is limited to the repair, adjustment and/or replacement, at SIRUI or its authorized distributor's option, of defective parts, free of charge (except the cost of transportation to the distributor/service center). Responsibility is limited to actual cost of item. SIRUI will not be responsible for expenses or inconveniences, or consequential damages to equipment, or by breach of any expressed or implied warranty.
5. Limitations: Warranty is non-transferable, and does not apply in the following cases:
① The product is out of warranty.
② The product is not purchased from an authorized SIRUI dealer.
③ Damage to the product due to non-standard use, accident, acts of nature (including but not limited to fires, floods or earthquakes), etc.
④ The product has been serviced by other than an authorized SIRUI distributor or service center.
⑤ The product has been modified, disassembled or changed in any way.
Please check the warranty conditions in the country you purchased the product as warranties may differ from region to region.

Guangdong SIRUI Optical Co., Ltd.
Address: The Third Industrial District, Wuguihan Town, Zhongshan City, Guangdong, China
P.C: 528458
Tel: 0086-760-8887373
Fax: 0086-760-8820702
Service Hotline: 0086-400-8302299
E-mail: info@sirui-photo.com
http://www.sirui.com

说明书背面：

说明书
18mm广角镜头 18-WA2

认识产品
镜头 前后一体镜头盖

安装在简易卡口
拆卸方向 安装方向 简易卡口

安装在手机保护壳
拆卸方向 安装方向 手机保护壳

安装在手机镜头夹
安装方向 拆卸方向 手机通用镜头夹

使用说明
1. 镜头的安装和拆卸：从思锐产品中选购适合您手机尺寸尺寸的简易卡口、手机保护壳或者手机通用镜头夹，参照图示安装和拆卸。
2. 维护镜头：请使用专用的擦净布轻轻擦拭脏污，如果有酒精，蘸取适量擦拭，效果更好。
注：① 镜头脏污后，会影响成像画质，请及时清洁。
② 请勿使用其它物品擦拭镜片，容易划伤镜片的镀膜。
规格参数：
镜头名称 (黑色/蓝色/红色) 18mm广角镜头
镜头型号 18-WA2 (K/B/R)
兼容范围 适用于iPhone系列和95%的安卓手机以及iPad mini等平板电脑相机设备
是否可用手机壳 手机壳在厚度小于2mm的手机壳上，iPhone系列和95%以上的安卓手机壳正常使用镜头夹。
等效焦距 18mm
拍摄视角 约100°
镜片结构 6片5组
光学畸变 小于3%
分辨率 中心：500 lp/mm
周围：300 lp/mm
重量 33g (不含镜头盖)
注：以上光学参数为设计值，因各品牌手机自身的摄像头差异大，实际效果可能与以上数据有出入，仅供参考。

保修1年
产品型号：_____
购买日期：_____
经销商名称：_____
经销商地址：_____
产品序列号：_____
经销商盖章：_____
经销商电话：_____
保修须知：
1. 在正常使用过程中如因产品本身材料或工艺出现的问题，思锐在保质期内提供免费维修服务。
2. 保修期为1年，从购买之日起。
3. 保修产品必须在思锐正式授权的经销商或电子商务处购买，申请维修服务时需提供保修卡和销售证明单据及发票，否则商家不受理。
4. 需寄回思锐工厂维修的，请先行联系思锐客服电话，待确认故障后，思锐公司承担来回运费，一般性故障可在7个工作日内完成维修并寄回。
5. 保修范围不包括以下情形：
① 超过保修期限的；
② 在非正式授权经销商购买的；
③ 非正常使用、意外事件、自然灾害等造成损坏的；
④ 自行或在非授权维修中心拆卸过的；
⑤ 以任何方式对产品进行修改、拆卸或更改。

Guangdong SIRUI Optical Co., Ltd.
地址：广东省中山市五桂山第三工业区
电话：0760-8887373 邮编：528458
传真：0760-8820702
网址：http://www.sirui.com
服务热线：400 830 2299
E-mail: info@sirui-photo.com

折叠方法：

